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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z APYT ANIE  

 

w sprawie zniżek dla dawców krwi w instytucjach kultury, sportu i rekreacji. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 

 W związku z podjęciem przez Radę Miasta Poznania kilka miesięcy temu 

uchwały Nr XLV/794/VIII/2021 w sprawie ustalenia kierunków działania  

dla Prezydenta Miasta Poznania polegających na przygotowaniu i wdrożeniu na 

terenie Miasta Poznania programu preferencji dla Zasłużonych Honorowych Dawców 

Krwi, Dawców Przeszczepu oraz Zasłużonych Dawców Przeszczepu zwracam się  

z zapytaniem o stan jej realizacji. Proszę o udzielenie odpowiedzi, jakie działania  

w powyższym zakresie zostały podjęte, na jakim etapie jest proces wdrażania 

programu. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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